
Protokoll fört vid BK Tullbrons medlemsmöte den 30 maj 2018 i boulehallen på 

Boulecenter. 

Närvarande: 53 st. medlemmar enligt närvarolista. 

 
 
Punkt 1. Inledningen 
Ordföranden Bengt-Arne Nelson hälsade de närvarande välkomna och öppnade 

mötet.  

Punkt 2. Redogörelsen 
Kjell Berglund redogjorde för de fyra lagens konstruktioner, uppdelningar och 

förutsättningar, vilket syntes vara helt i sin ordning för alla närvarande. 

Punkt 3. Kritiken 
Ordförande Bengt – Arne Nelson framförde till åhörarna den kritik som han har 
hört och fått ta till sej, angående ny- och ombildandet av de fyra lagen. Han 
ansåg att denna felaktigt riktade kritik omgående skulle upphöra. Erik och 
Ingegerd Salomonsson menade att dessa kritiska röster, som förvisso lär 
komma någonstans ”utifrån” och alltså inte florerar inom klubben, inte 
behöver bemötas, utan helt enkelt kommer att lösas upp och försvinna ut i 
världsrymden vad det lider. Tomas Jansson och Sten Tingemar höll, efter några 
sekunders betänkande, till fullo med om denna framställning. 
 
Punkt 4. Yttranden 
Förslaget och beslutet med fyra spelande lag har diskuterats tidigare och då 
blivit väl mottaget av medlemmarna. Fisknamnen skulle först plockas bort, men 
dessa namn har som synes återuppstått ur sin tillfälliga slummer. Laxen 
kvarstannar i den första serien, naturligtvis under förutsättning att laget 
plockar åt sej välbehövliga poäng. Erik och Ingegerd Salomonsson menade att 
allt fungerar som det ska och är nöjda med Laxens sammanställning. De ansåg 
att denna, i sin helhet och förmodligen för många omvälvande konstruering, 
ska få ha sin tid och att den alltså behöver få smälta in. Thomas Persson ansåg 
att bildandet av ett lag för den första serien är bra och att detta lag följaktligen 
ska få stanna kvar i seriesystemet. Romano Percat lät meddela att inom Laxen 
finns minsann ett ”rullande” spelschema, som är helt ok. Detta innebär att de 
som är anslutna till lag Laxen och som vill spela seriematcher också får detta. 
Enligt uppgift har även de övriga tre lagen samma typ av spelscheman.    
 
 



Punkt 5. Anmälnings- och intresselistorna för de 4 lagen. 
Förslag fanns på 1 – 4 listor. Ett definitivt beslut på antal och utformning av 
dessa listor kommer till hösten.   
 
Punkt 6. Nya medlemmar. 
Beslutades, att den förträffliga tävlingskommittén fixar till så att nya 
medlemmar smidigt slussas in i klubben och eventuellt även vidare in i en 
lagsammansättning. 
 
Punkt 7. Specialträningen. 
Beslutades, att Romano Percat leder denna specifika träning. Alla medlemmar 
välkomnas till Boulecenter måndagar, tillsvidare kl 08:30. 
 
 
Ordföranden tackade för visat engagemang och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet                                                      Ordförande 
 
---------------------------------------------                    ---------------------------------------------- 
Alf Olsson                                                               Bengt – Arne Nelson 
 
 
  

 

 


